

Going Places Travel Pte Ltd

日航旅游私人有限公司 Block 202 # 01-485 Bedok North Street 1 Singapore 460202 Tel: 6442 0010 Fax: 6442 5055 Email: gptravel@singnet.com.sg Web: www.gptravel.com.sg



2D1N KL – RAUB DURIAN – MAO SHAN WANG TOUR

两天一夜 吉隆坡/劳勿猫山王榴梿吃透透

Valid for 30 September 2019

RATES IN SINGAPORE DOLLARS PER PERSON			
SINGLE 单人间	TWIN 双人	TRIPLE 三人间	CNB 小孩无床
S\$268.00	S\$218.00	S\$238.00	S\$158.00
RATES QUOTED BASED ON MINIMUM OF 29 PAX IN ONE COACH			

行程 Itinerary

DAY 01 SINGAPORE – KUALA LUMPUR (LUNCH)

Assemble at 05:00 am at a designated pick up point. Depart 05:15 am sharp to Singapore Tuas Checkpoint by VIP Air-conditioned Coach. After Immigration & Custom Clearance, transfer to SVIP coach for Breakfast (own expense). After Breakfast, transfer to Kuala Lumpur. Stopover at Seremban local Restaurant. Upon arrival, check-in hotel. Free and Easy.

第一天 新加坡 - 吉隆坡 (午)

早上5点于指定地点集合,5点15分乘搭超级豪华冷气巴士出发,从新加 坡第二通道出境。出境后短暂停留享用早餐 (自费)。早餐后前往吉隆坡。 途中于**芙蓉**享用午餐。抵达后,入住酒店,自由活动。



DAY 02 KL – RAUB – SINGAPORE (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After Breakfast, check-out at 8:30 am. Transfer to Bentong local Market for Shopping. In the afternoon, transfer to Raub for Durian Lunch - Mao Shan Wang. After Durian Feast, transfer back to Singapore. On the way stop for Dinner at local restaurant before heading back to Singapore.

第二天 吉隆坡-劳勿-新加坡 (早/午/晚)

早餐后,8点30分离开酒店,前往**文东**当地市场尽情购物,感受当地的风 土人情。中午前往**劳勿**品尝名种榴梿–猫山王。品尝后回返温暖的家园 – 新加坡。途中享用晚餐







HOTEL



S DM.



包含 PACKAGE INCLUSIONS

- Ø 31 个座位旅游巴士 Two way transfer by Super VIP 31 Seater Air- con coach.
- Ø 1 晚住宿于吉隆坡大道酒店 1 night stay at Boulevard Hotel, KL. (4 star)
- Ø 景点和餐饮将依照行程安排进行 Tour and meals as per itinerary
- Ø 小费 Tipping
- Ø团体\$10.000 旅游意外保险及\$500 医药保险

*请注意,受保年龄在 15天(至少一名家长陪同)至 80岁在事故发生时。 Group insurance of \$10,000 and medical coverage of \$500(as per terms and conditions stipulated by the appointed agent) * *Please note coverage is on any person of age <u>15 days old (to be accompanied by at least</u> <u>one parent) to 80 years old</u> at the time of accident.*

